

負責任商業聯盟(RBA)行為準則符合性聲明書

Declaration of Conformity with Responsible Business Alliance (RBA) Code of Conduct

致：台灣表面黏著科技股份有限公司及其關係企業(關係企業請參附件，以下統稱“台表科”)

To：Taiwan Surface Mounting Technology Corp. and its affiliates referred to in the Annexure hereto (collectively referred to as “TSMT”)

台表科之供應商/外包商(以下簡稱“供應商”)承諾自己及其所選擇之外包商的所有企業活動均在國際和當地適用的法令框架內進行，應公平競爭、誠信交易、嚴格遵守商業道德，以及積極履行社會責任，並遵守最新版之負責任商業聯盟(RBA) (前身為【電子行業公民聯盟】“Electronic Industry Citizenship Coalition, EICC”)的行為準則。

TSMT's suppliers and subcontractors (hereinafter referred to as “Suppliers”) promise that all corporate activities of itself and its selected subcontractors shall have to be conducted within the framework of applicable international and local laws and regulations, abide by the fair competition, business integrity, business ethics, actively fulfill corporate social responsibility, and conduct in compliance with the latest version of the Responsible Business Alliance (RBA) (formerly known as the Electronic Industry Citizenship Coalition (EICC)) Code of Conduct.

供應商應定期檢閱 RBA 行為準則的變動，並被視為供應商接受最新版本之 RBA 行為準則。

Suppliers shall be responsible for reviewing changes to aforesaid RBA Code of Conduct regularly and shall be deemed to accept the latest version of RBA Code of Conduct.

註(Remark):

- 負責任商業聯盟(RBA)行為準則: <http://www.responsiblebusiness.org/code-of-conduct/>
RBA Code of Conduct: <http://www.responsiblebusiness.org/code-of-conduct/>

供應商名稱(公司章)Supplier Name(Stamp)：

供應商代表人(簽名)Supplier Representative(signature)：

日期 Date： 年(Year) 月(Month) 日(Day)

附件 Annexure

台灣表面黏著科技股份有限公司 Taiwan Surface Mounting Technology Corp.	峻凌電子(東莞)有限公司 Regent Electron (Dongguan) Co., Ltd.
峻凌有限公司 Regent Manner Limited	東莞智富電子有限公司 Dongguan Zuefu Electron Co., Ltd
香港商峻凌國際有限公司 台灣分公司 Regent Manner Limited Taiwan Branch	峻凌電子(合肥)有限公司 Regent Electron (Hefei) Co., Ltd
捷訊科技股份有限公司 Fitivision Technology Inc.	峻凌電子(重慶)有限公司 Regent Electron (Chongqing) Co., Ltd
泰銘綠能股份有限公司 Tai Ming Green Power Co., Ltd.	峻凌電子(成都)有限公司 Regent Electron (Chengdu) Co., Ltd
峻泓光電股份有限公司 High-Toned Opto Technology Corp.	峻凌電子(咸陽)有限公司 Regent Electron (Xianyang) Co., Ltd
台表科技(蘇州)電子有限公司 Taiwan Surface Mounting Technology (Suzhou) Co., Ltd.	峻凌電子(寧波)有限公司 Regent Electron (Ningbo) Co., Ltd
峻凌電子(蘇州)有限公司 Regent Electron (Suzhou) Co., Ltd	寧波永富貿易有限公司 Ningbo Yongfu Trade Co., Ltd
峻凌電子(廈門)有限公司 Regent Electron (Xiamen) Co., Ltd.	TSMT TECHNOLOGY (INDIA) PRIVATE LIMITED